

Verslag Overlegvergadering FR-FB FGGA 26 juni 2024

<i>Locatie:</i>	WH 4.78
<i>Tijd:</i>	11.00-13.00 uur
<i>Faculteitsraad:</i>	Annemarie Bouwman, Nikki Ikani, Jolande de Bos, Niklas Spilker, Archie Archie, Sophia Ritscher
<i>Faculteitsbestuur:</i>	Koen Caminada, Maarja Beerkens, Niels Laurens, Sterre Burmeister
<i>Publieke tribune</i>	Marciëlle van der Kraan (MARE), Dianne Karkdijk, Annette Righolt, Annabel Goth, Gert Renkema
<i>Afwezig:</i>	Densua Mumford, Anne Roos Roohé
<i>Staf:</i>	Anne Christine de Haan (bestuurssecretaris), Michelle Theil (verslag)

1. Opening

1. Caminada opent de vergadering om 11.00 uur en heet allen welkom.

2. Vaststelling agenda

2. Er zijn geen aanvullingen voor de agenda anders dan zaken hieronder in de mededelingen weergegeven. De agenda wordt vastgesteld.

3. Concept-verslag FB-FR 14 mei 2024

3. Er is één vraag naar aanleiding van het verslag over de aantekeningen van het bespreken van de onderwijsjaarverslagen met het CvB. Beerkens antwoordt dat daar geen aantekeningen of verslag van is gemaakt. Hiervan kunnen dus ook geen aantekeningen met de Faculteitsraad worden gedeeld.
4. Bij punt 15 was, zoal de FR terecht aangeeft, inderdaad ook een toezegging gedaan dat onderzoek naar eventuele gezondheidsrisico's als gevolg van de lekkages zou worden overwogen. Het conceptverslag van de overlegvergadering van 14 mei 2024 wordt aangevuld met deze toezegging.
5. Onlangs heeft een afspraak met twee leden van de FR, de waarnemend directeur Vastgoed, een medewerker contractmanagement en de servicemanager UFB uitgebreid gesproken en de plaats van de lekkages bij ISGA bezocht. Er zijn concrete afspraken gemaakt over hoe we hier nu mee verder gaan en daarin wordt de vraag over gezondheidsrisico's ook meegenomen.
6. Caminada geeft aan dat de suggesties van de FR voor het concept-verslag eerder al zijn besproken. Het concept-verslag wordt met inachtneming van die wijzigingen vastgesteld.

4. Mededelingen

a. Vanuit het Faculteitsbestuur:

7. Studenten in Nairobi: Caminada geeft aan dat twee studenten zich momenteel in een onveilige situatie bevinden. Er is goed contact met deze studenten en indien nodig worden zij naar huis gehaald.
8. Acties tegen bezuinigingen hoger onderwijs: Caminada heeft een verzoek ontvangen om een protest tegen de bezuinigingen in het wetenschappelijk onderwijs bij te wonen. Het valt samen met deze overlegvergadering. Met de Faculteitsraad wordt besproken dat de actie wordt gesteund maar dat het gezien de volle agenda nu niet mogelijk is dit bij te wonen.
9. Starters- en stimuleringsbeurzen: Laurens geeft een update over de starters- en stimuleringsbeurzen en wat de gevolgen van het Hoofdlijnenakkoord op dit gebied mogelijk kunnen zijn. In overleg met het universitaire hoofd financiën wordt het uitgeven van startersbeurzen tijdelijk 'on hold' gezet. Door op de huidige manier door te gaan, zouden de universiteit en de faculteit aanzienlijk risico voor een groot begrotingstekort lopen. Het Faculteitsbestuur betreurt deze beslissing en benadrukt dat dit helaas de enige mogelijkheid is, tot er meer duidelijkheid over de gevolgen voor het wetenschappelijk onderwijs onder het Hoofdlijnenakkoord bestaat.
10. Deze informatie is op 25 juni jl. met de instituutbesturen gedeeld. Het Faculteitsbestuur geeft aan dat deze informatie breder zal worden gedeeld en zoekt nog naar de beste manier om dit te organiseren.

b. Mededelingen Faculteitsraad:

11. De studentleden geven een samenvatting van de brainstormsessie over Student Mental Health die zij op 11 juni 2024 hebben gehad met de Wellbeing Officer en een collega van Communicatie.
12. Archie geeft aan vooral waarde te hechten aan een inloopspreekuur bij de studentpsycholoog voor tijdens de tentamenperiodes. Ook stelt zij namens de studentleden voor om meer evenementen tijdens de wintermaanden te organiseren. In die periode zijn evenementen en sociale bijeenkomsten het meest nodig, geven de studentleden aan.
13. Spilker geeft aan dat wat de studentleden betreft te weinig gebruik wordt gemaakt van social media om initiatieven voor de mentale gezondheid te promoten.
14. Ook hechten de studentleden veel waarde aan de stilleruimtes en zien zij daar het liefst meer van, in alle gebouwen.
15. Caminada verwijst naar Siggie. Toegang tot Siggie is (veel) sneller dan de studentpsycholoog. Voor laatstgenoemde zijn lange wachtlijsten. Bij Siggie is dat niet het geval.
16. De student-leden vragen of vaker evenementen kunnen worden georganiseerd. Burmeister geeft aan dat zij niet verwacht dat vaker evenementen organiseren verschil zal maken. De opkomst bij alle wellbeing-initiatieven is erg laag, behalve bij Daily Dutch. Spilker reageert dat de lage opkomst naar zijn idee een combinatie van factoren is en dat betere promotie naar zijn verwachting ook gaat helpen.

17. Onderwijs- en Examenreglementen (OER'en)

18. De Faculteitsraad heeft aangegeven aan dat bij de OER'en van het Instituut Bestuurskunde bij de begripsbepalingen (1.2) twee begrippen zijn toegevoegd ('inzage' en 'nabespreking'). De Faculteitsraad vindt dat een nuttige toevoeging en heeft gevraagd dit bij alle FGGA OER'en te doen. Daarop is vanuit het Faculteitsbureau geantwoord dat de Model-OER bepalend is. De Faculteitsraad vindt dit antwoord onvoldoende aansluiten bij de gestelde vraag. Als de Model-OER bepalend is, kan het instituut Bestuurskunde ook niet zelf begrippen toevoegen.
19. Beerkens vertelt over het arbeidsintensieve proces rondom de OER'en en bevestigt dat aan bovenstaand verzoek zal worden tegemoetgekomen. De begrippen worden in alle OER'en verwerkt.
20. De Faculteitsraad geeft als feedback mee dat het heel fijn is als het consultatieschema nog een keer met de Faculteitsraad wordt gedeeld zodat zij eerder en met meer ruimte in het gesprek betrokken blijven. De beleidsmedewerkers en Beerkens nemen deze feedback mee voor de toekomstige rondes en bedanken de Faculteitsraad voor alle inzet.
21. De Faculteitsraad stemt in met alle acht OER'en zoals voorgesteld.

5. Programma's Middelen Kwaliteitsafspraken 2025

22. Caminada geeft een toelichting bij het proces en welke stap in het proces nu voorligt bij de Faculteitsraad.
23. Spilker vraagt naar het nog openstaande budget van €17.000,- waar nog geen specifiek doel voor is bedacht. Kan een deel van dit bedrag worden ingezet voor de mental health/wellbeing? Caminada antwoordt dat dit geld beter voor een ander doel kan worden ingezet; zaken zoals studentpsychologen zijn op andere wijzen gefinancierd. Caminada benadrukt dat de Faculteitsraad te allen tijde een e-mail kan sturen wanneer zij goede ideeën hebben om dit geldbedrag in te zetten.
24. De Faculteitsraad stemt in met het voorstel van de programma's Middelen Kwaliteitsafspraken 2025-2029.

6. Herzien Faculteitsreglement

25. Caminada geeft een toelichting bij het proces en de wijzigingen.
26. Na het technisch overleg zijn geen verdere vragen gekomen. De Haan neemt de vragen die bij het technisch overleg zijn gesteld één voor één door.
27. Er waren nog drie vragen: 1) kleine tekstuele wijzigingen, 2) de Instituutsraad en 3) toelatingen bij LUC. Vooral de vraag rondom het toelatingsproces van het LUC heeft nu aandacht en dat wordt nog vervolgd. Collega's die hier veelvuldig mee werken, waaronder een van de leden van de Faculteitsraad, zijn hier nauw bij betrokken.

28. De Faculteitsraad stemt in met de herziene versie van het Faculteitsreglement. Het Faculteitsreglement kan nu worden voorgelegd aan het college van bestuur.

7. Financieel-economische zaken

29. In het kader van dit onderwerp ziet het Faculteitsbestuur aanleiding om een toelichting te geven over de financiële gevolgen van het Hoofdlijnenakkoord binnen het wetenschappelijk onderwijs.
30. De universiteit heeft de faculteiten gevraagd de begroting op te stellen zonder eventuele bezuinigingen mee te nemen. Wel zijn de instituten gevraagd een eventuele bezuiniging op voorhand door te rekenen. Op welke punten kan, indien nodig, worden bezuinigd?
31. Dit betekent dat de begroting die aan het CvB zal worden voorgelegd, geen rekening houdt met bezuinigingen die waarschijnlijk wel zullen moeten doorgevoerd.
32. Bouwman vraagt in dit kader of de allocatie van de universitaire bijdrage nog kan wijzigen, omdat op dit punt instemming van de Faculteitsraad is gevraagd. Laurens antwoordt dat dit niet het geval is; het AEG-model zal blijven zoals dat nu voorligt. Wat nu voorligt, zal niet worden gewijzigd en indien dit toch verandert – hoewel dat nu niet wordt voorzien, benadrukt het Faculteitsbestuur – zal dat opnieuw ter instemming aan de Faculteitsraad worden voorgelegd.
33. Bouwman vraagt of er zorgen zijn bij het Faculteitsbestuur. Caminada antwoordt dat dit niet het geval is. FGGA staat er als faculteit goed voor en eventuele bezuinigingen kunnen goed worden opgevangen. Zorgen heeft Caminada pas als een gevoel van controle wordt verloren. Het zal niet gemakkelijk zijn maar FGGA kan dit goed aan.

a. Bestuurlijk-Financiële rapportage 1 2024

34. Laurens geeft een korte toelichting bij de inhoud van de BFR en omschrijft welk financiële beeld hierdoor wordt geschetst. De positie is, zoals hierboven ook wordt aangegeven, goed. Het instituut en het centre dat negatieve cijfers haalt, worden bestuurd op een manier waardoor dit hopelijk snel gaat veranderen. De samenwerking met de instituutsmangers is heel goed, geeft Caminada aan. Laurens vertelt dat hij zich geen zorgen maakt en dat het beeld van de BFR1 vaak nog beter wordt dan het in dit geval is.
35. Bouwman vraagt naar aanleiding van de BFR1 naar een update over de mobiliteitsregeling. Laurens geeft aan dat het erop lijkt dat dit als project wordt aanbesteed om een app te ontwikkelen, maar dat dit heel veel geld kost. Daarom is het mogelijk beter als de kilometervergoeding flink te verhogen.
36. Laurens vertelt hierover hopelijk aanstaande donderdag meer informatie te krijgen. Bouwman vraagt hem een update met de Faculteitsraad te delen. Laurens zegt toe een eventuele update met de Faculteitsraad te delen.
37. Ikani vraagt naar de heel wisselende instroomcijfers voor de minoren. Sommige minoren had zij natuurlijk graag groter gezien. Beerkens vertelt dat er meer plaatsen bij minoren dan studenten zijn. Daarom moet bij een eventueel nieuw op te zetten minor kritisch worden bekeken of dit nodig is, waarom en waar dit kan worden gefaciliteerd.

b. Retributiebeleid

38. Laurens geeft een korte toelichting. De Faculteitsraad geeft aan dat er geen vragen zijn over dit document.
39. Een aantal studenten dat aan een tweejarige opleiding begint, loopt er tegenaan dat de tarieven voor het tweede jaar soms worden verhoogd. In overleg is besloten dit niet langer te doen, bij tweejarige opleidingen wordt het tarief ook voor twee jaar bepaald en niet tussentijds verhoogd.

c. Begroting – allocatie universitaire bijdrage

40. Laurens legt uit wat instemmen met dit onderdeel procedureel betekent: de begroting zelf zal in augustus in de overlegvergadering worden besproken (dit met instemmingsrecht voor de Faculteitsraad), en door vast met de allocatie in te stemmen wordt dit proces vereenvoudigd.
41. Bouwman antwoordt dat de Faculteitsraad begrijpt dat dit onderdeel inhoudelijk niet anders is dan voorgaande jaren en dat de Faculteitsraad kan instemmen met het voorstel zoals dat voorligt.

8. Arbo-veiligheid-milieu

a. Jaarverslag 2023

b. Jaarplan 2024

42. De Faculteitsraad benadrukt dat dit document wel heel laat is. De Faculteitsraad heeft er bezwaar tegen dat zij gevraagd wordt in te stemmen met een jaarplan voor 2024 terwijl dit jaar al voor de helft voorbij is.
43. De Faculteitsraad begrijpt dat dit document niet eerder dan voor deze overlegvergadering ter beschikking is gesteld en vraagt aan te dringen dat dit plan in de toekomst eerder wordt verstrekt.
44. Ikani haalt de lekkages aan. Ook geeft zij aan dat de Faculteitsraad erg blij is dat de lekkages serieus worden genomen. Ze vraagt of dit iets is dat in het jaarplan had moeten worden meegenomen en Laurens antwoordt daarop bevestigend.
45. Laurens zegt toe met het UFB te gaan delen dat de Faculteitsraad ontevreden is over de inhoud van het document en de termijn waarop dit is gedeeld/voorgelegd.
46. De Bos stelt nog een vraag over de BHV. Wat is de stand van zaken omtrent de onderbezetting van BHV'ers? Laurens geeft aan dat dit een gevolg is van de coronacrisis. Door het thuiswerken is het aantal aanwezige BHV'ers ook teruggelopen en daarom zijn er eigenlijk structureel te weinig BHV'ers aanwezig in de gebouwen.
47. De Bos vraagt of in september van het UFB kan worden gevraagd of zij een terugkoppeling op deze punten kunnen geven. Caminada geeft aan dat die termijn echt te kort is, maar dat een eerste blik wel mogelijk moet zijn. De toezegging dat dit wordt uitgezet, wordt gedaan.
48. Laurens vertelt over het nieuw BedrijfsOpvangTeam. Deze mensen worden opgeleid om collega's in moeilijke situaties te kunnen ondersteunen.
49. De Faculteitsraad stemt met inachtneming van bovenstaande opmerkingen in met het jaarplan 2024.

9. Studentzaken

50. Burmeister vertelt dat een goede themasessie met Hester Bijl heeft plaatsgevonden over het mogelijke intreden van de langstudeerboete.
51. Burmeister vertelt ook dat de inzet van Instagram rondom het assessorschap zal worden uitgebreid en dat hier mogelijk bruggen kunnen worden geslagen met het welzijn van studenten en met betrokkenheid van studenten van studenten in de medezeggenschap ten aanzien van dit soort onderwerpen.

10. W.v.t.t.k.

52. Laurens komt terug op de vraag van de Faculteitsraad over de uitgifte van menstruatieproducten. Bij volledig gratis uitgifte was het gevolg dat de machines een uur na bijvullen weer leeg waren. Daarom is de gratis uitgifte bijgesteld naar zeer gereduceerd tarief. Dit wordt gefaciliteerd door het UFB.
53. Het is de laatste fysieke vergadering van Spilker en Caminada staat daar even bij stil. Spilker wordt hartelijk bedankt voor zijn inzet en al zijn bijdragen aan de Faculteitsraad.

11. Rondvraag

54. Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

12. Sluiting

55. Caminada sluit de vergadering om 12.30 uur.